



FARMOSA 古城假期旅遊(新)有限公司
HOLIDAY TOUR (S) PTE LTD TA. 426

101 UPPER CROSS STREET, #B1-19/20 PEOPLE'S PARK CENTRE, S'PORE 058357.
TOUR TEL: (65) 6534 1133 FAX: (65) 65342888 TICKETING TEL: (65) 65341234 FAX: (65) 65343786
 E-mail: sales@farmosa.com.sg Co. Regn. No. 198202509H

4D HONG KONG Fantasy



BONUS 1

Hong Kong Disneyland
 (1 Day Pass + 02 Way Trsf)



BONUS 2

Ocean Park +
 with admission +
 1-way transfer



+

Lantau Island NP360
Day Tour
 With 1-way transfer
 + 01 meal coupon



BONUS 3

2D1N
Zhuhai Tour
 with B'fast / Lunch



BONUS 4

FREE 1 Nite
@ Macau Holiday Inn Sands
 (Valid on Low Season)
 NOT VALID - FRI/SAT & SPECIAL DAY
 FREE 01 Way KWL/MFM or MFM/KWL ferry ticket



DAY 01: SINGAPORE - HONG KONG

(MEALS ON BOARD)

Your holiday will begin with the flight to Hong Kong. Upon arrival, you will be met by our friendly representative for your arrival transfer to the hotel.

第一天 新加坡-香港

(机上用餐)

搭乘豪华客机飞往香港。 抵达后，由本公司驻香港代表接往酒店。

DAY 02: HONG KONG

Free & Easy at own leisure. Or you may join the Optional Hong Kong city tour @ S\$15 per person

(Recommended Tipping for Guide & Driver @ HKD\$50 p/pax)

Start your day for the morning tour to **Golden Bauhinia Square** outside the Hong Kong Convention and Exhibition Centre on the waterfront of Wan Chai marks the most significant occasion in Hong Kong's history - China (PRC). The Golden Bauhinia is a gift from the people of the former British Colony to the Republic of people of the PRC to mark the widespread joy of the Chinese at the return of the territory to the Motherland after 156 years. Continue visit to **Aberdeen Fishing Village**. Thereafter, drive up to the cool heights (mid-level) of **Victoria Peak** where you can have stunning views of the magnificent harbour and city views. Continue to **Repulse Bay**, Hong Kong Island's most popular beach. There are many facilities for beachgoers and day-trippers, including shops, restaurants and bars. The Repulse Bay is a picturesque of early 20th - century colonial architecture.

第二天 香港

自由活动或参加市区游 (自费 @ S\$15/人 - 司机导游小费 @ HKD\$50/人)

市区游 - 先前往金紫荆广场，广场上的“永远盛开的紫荆花”镀金雕像，是中央政府送给香港作为特区政府的礼物，别具纪念价值，不少旅客专程到此游览。这朵金紫荆已成为香港的旅游胜地。然后前往香港仔渔村去体验水上人家的作息生活。接着，前往太平山，微观整个维多利亚海港及港江市全景，各具特色的高楼大厦，令人目眩神迷沉醉其中。之后，前往海浴场所的浅水湾，欣赏美丽的沙滩。此滩以水清沙幼，风景怡人著名。

DAY 03: HONG KONG

Today you may choose & enjoy one of the bonuses.

第三天 香港

今天，您可以在行程任选其一：

DAY 04: HONG KONG - SINGAPORE

(MEALS ON BOARD)

You can do some last minute shopping before you transfer to the airport for your flight home.

第四天 香港 - 新加坡

(机上用餐)

如果时间允许您可以做最后的购买。于指定的时间在酒店集合。接着由专人送往机场，搭乘豪华客机飞往家园新加坡。